

Just cavalli

Saudi Jawahir opens the second boutique of Just Cavalli in Ladies Kingdom

In the late of 90's Roberto Cavalli the Italian fashion designer has launches the line of "Just Cavalli" that is targeted towards youth. Just Cavalli is well known brand and many Hollywood celebrities choose Just Cavalli for their red carpets appearance from those names: Kim Kardashians, Jennifer Lopez and many more.

Saudi Jawahir Trading Company after partnering with Italian luxury fashion retailer Just Cavalli has announced the opening of its second store in Riyadh, Saudi Arabia. Fashion Brand, Just Cavalli has launched the spring /summer 2016 collection in a special event which was held in the store at Ladies Kingdom, Kingdom Shopping Center.

The opening event was held in the store, located in Ladies Kingdom on Tuesday 16th of February 2016, with the host of the Kuwaiti social media influencer Bibi Alabdulmohsen. The guests were so thrilled to celebrate the launching event and meet with her. Also, they had a chance to take memorable pictures with her and share it through social media.

Saudi Jawahir looks forward to celebrate the opening of the boutique in Jeddah at Stars Avenue Mall which is classified as one of the newest malls there and in AlKhobar at AlDahran Mall which features a strong retail mix that are continually being enhanced with new retailers and international brands to meet the customers needs and revitalize the shopping experience.

Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 1001 Riyadh 11323 Saudi Arabia +966 11 444 444 0



Just cavalli

الشركة السعودية جواهر تفتتح معرضها الثانى لجست كفالى فى مملكة المرأة

أطلق المصمم الإيطالي روبيرتو كفالي في نهاية التسعينيات الميلادية مجموعة جست كفالي الموجهة لجيل الشباب. العلامة التجارية جست كفالي معروفة لدى المشاهير حيث أن العديد من نجوم هوليوود يختارون أزيائهم من جست كفالي للظهور بإطلالة مبهرة على السجادة الحمراء ومن تلك الأسماء: كيم كار داشيان، جينيفر لوبيز والعديد منهم.

بعد تعاقد الشركة السعودية جواهر للتجارة مع متاجر التجزئة الإيطالية للأزياء الفاخرة جست كفالي، أعلنت عن إفتتاح معرضها الثاني في مدينة الرياض، المملكة العربية السعودية. حيث أطلقت مجموعتها لربيع / صيف 2016 في حفل خاص، والذي أقيم في المعرض الواقع في مملكة المرأة في مركز المملكة التجاري.

أقيم حفل الإفتتاح بحضور نجمة وسائل التواصل الإجتماعي الكويتية بيبي العبدالمحسن في المعرض الواقع في مملكة المرأة، يوم الثلاثاء الموافق 16 من شهر فبراير 2016. الضيوف كانوا جداً سعيدين للإحتفال بإفتتاح المعرض بتواجد ضيفة الشرف والذين بدور هم اغتنموا الفرصة لإلتقاط بعض من الصور التذكارية معها ومشاركتها عبر وسائل التواصل الإجتماعي.

الشركة السعودية جواهرتنطلع لإفتتاح معارضها الأخرى في كل من مدينة جدة في ستارز أفنيو مول والذي يصنف كواحد من أجدد المولات هناك و الإفتتاح الآخر في مدينة الخبر بمجمع الظهران و الذي يتميز بقوة الماركات الموجودة فيه والتي يتم العمل على تطويرها بشكل مستمر لتواكب متطلبات الزبائن و لتعمل على تنشيط تجربة التسوق لديهم.

الشركة السعودية جواهر صندوق البريد 1001 الرياض 11323 المملكة العربية السعودية 444 0 + 444 11 الم



الشركة السعودية جواهر Saudi Jawahir Trading Co.







الشركة السعودية جواهر Saudi Jawahir Trading Co.



